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Excursie Stichtse Strand met burgemeester 

en wethouder 
Onder leiding van ecoloog Piet Bakker hebben wij samen met burgemeester 

Barbara de Reijke en wethouder Anne-Marie Kennis gekeken naar zeldzame 

planten op het groene strand en het recreatiestrand. Dankzij de bijzondere 

kennis van Piet kennen wij nu een heleboel nieuwe platennamen. Bijzonder 

is dat de omstandigheden op dit voorland van de Stichtse Brug vergelijkbaar 

zijn met onze duingebieden. Het in de jaren '70 opgespoten zand komt uit 

diepe putten in het Gooimeer, inclusief resten kalk (schelpen) en zout van de 

oude Zuiderzee. 

 

Uiteraard is onderweg ook gesproken over het spanningsveld natuur - 

recreatie. Positief is dat de gemeente het meest kwetsbare deel van het 

recreatiestrand nu minder vaak maait. Parnassia bloeit in augustus, dus het 

is beter om pas na de bloei in september te maaien. Zelfs de plaatsing van 

een hek om dit deel te beschermen is in studie. Het grote struikelblok blijft 

het vinden van goede compensatie. Als natuur aan het Natuurnetwerk 

Nederland wordt onttrokken, moet er iets voor in de plaats komen. 

https://vriendenvanhetgooi.us10.list-manage.com/track/click?u=a1bd061735062ef8d62b7fd35&id=b4369ad381&e=9398782353


 

 

Er lopen nog twee procedures bij de Raad van State. Helaas ontvingen wij 

recent bericht dat de uitspraak wegens de grote hoeveelheid 

werkzaamheden voor de tweede maal is uitgesteld. 
 

 

  

 

Rijdt hier aan de Driftweg straks 

bouwverkeer naar beneden? 
Om eerlijk te zijn, de kans is weer wat groter geworden. De commissie van bezwaar 
heeft geoordeeld dat het dakvlak op de tekening van het gebouw niet voldoet aan 
de omschrijving in het bestemmingsplan. De gemeente heeft deskundigen bereid 
gevonden om te verklaren dat dit niet het geval is en de bezwaren tegen de voor de 
tweede keer verleende omgevingsvergunning niet ontvankelijk verklaard. Wat ons 
betreft een gemiste kans om het gebouw tegen te houden  
 

De VVG handhaaft haar stelling dat nieuwbouw op deze plek niet is toegestaan. De 
commissie heeft onze argumenten op dit punt deels genegeerd en ook verkeerd 
geïnterpreteerd. Wij zijn druk bezig met het schrijven van een bezwaarschrift dat zal 
worden voorgelegd aan de rechtbank. Daarbij past ook een verzoek om een 
voorlopige voorziening te treffen, om te voorkomen dat na de bouwvakantie wordt 
gestart met de voorbereidingen.   
 

 



  

 

Zie hierboven een illustratie van een dakvlak waar water vanaf druipt in een 
dakgoot, met balkons die bouwkundig ondergeschikt van aard zijn aan een gebouw 
met een landelijke uitstraling met twee verdiepingen en een kap. 
 

 

 

  

Vijf infoborden aangeboden aan het GNR 
In het kader van ons project zanderijen hebben wij vijf informatieborden 
aangeboden aan het GNR. U kunt ze vinden bij: de Groeve Oostermeent (zie foto), 
de Hollebol (tussen Meentweg en Valkeveenselaan), de kuil in de Blaricummer 



 

Heide, de Kuil van Koppel en zanderij Crailoo. 
  
Foto Groeve Oostermeent: Margot Brakel 
 

 

 

  

 

Kleuterpaden met Lam en Molletje geopend 
De VVG heeft een grote donatie aan het GNR gedaan ten behoeve van jongeren-
milieueducatie. Uit deze pot is onder meer de aanleg van twee kleuterpaden 
gefinancierd: "Ontdek de heide" vanaf de schaapskooi en een speurtocht door het 
bos in het Spanderswoud.  
 

 

 



  

 

Een kas voor SBO het Mozaiek 
In onze vorige nieuwsbrief hebben wij gemeld dat SBO Mozaïek de Edwin 
Klompprijs 2022 - 2023 heeft gewonnen. Tot onze vreugde kregen wij van hen een 
aantal foto's waaruit blijkt dat zij het bedrag van de prijs goed besteed hebben. Een 
fraaie kas siert nu het dakterras van de school en daar kunnen zij nu heerlijk aan de 
slag met het kweken van groente en kruiden voor de kookles. 
  
Ook dit jaar is na de zomervakantie de inschrijving voor deze prijs voor het leukste 
plan om een schooltuin te vergroenen weer opengesteld.  
 

 

 

  

Gemeente kiest voor afbraak historische 

stallen Hocras 



 

Er is een spanningsveld tussen het behoud van de stallen van de voormalige 
renbaan, de komst van een nieuwe school en het aantal te bouwen woningen. Het 
draait ook om geld. Het laten staan van de stallen vermindert het aantal woningen 
dat gerealiseerd kan worden, maar ook de opbrengst van het project en daardoor 
de ruimte om een school te kunnen bouwen. 
  
De VVG heeft gepleit voor het behoud van de stallen, maar wij zullen niet in beroep 
gaan. Onze focus ligt nu meer op het behoud van natuur en we moeten zuinig 
omgaan met de beschikbare menskracht. Het behoud van bijzondere gebouwen is 
bij bijvoorbeeld de Bond Heemschut in goede handen. Blijft dat wij vinden dat de 
school op deze plek om meerdere redenen een ongelukkige keuze is. Graag zien wij 
meer natuur in de wijk, met nadruk op een goede ecologische verbinding tussen 
Cruijsbergen en landgoed Bantam. De gemeenteraad heeft tot onze spijt de aanleg 
van een robuuste ecologische verbinding afgewezen.  
 

  

 

  

 

Penningmeester gezocht 
Wim Schaapherder heeft 8 jaar onze kas bewaakt en de jaarstukken 

verzorgd. Zijn in de jaarvergadering benoemde opvolger kon zich helaas in 

onze doelstelling niet voldoende vinden en Wim toont nu zijn betrokkenheid 

bij de vereniging met een aanbod om nog een tijdje interim penningmeester 

te zijn. Wij moeten nu helaas weer op zoek naar een nieuw bestuurslid met 

gevoel voor financiën èn natuur om mee te draaien in ons team. Als je zelf 

niet wil of kan, maar je weet wel een geschikte kandidaat: vertel het ons! 

  

Ook als je je op een andere manier wil inzetten voor het beschermen van de 

natuur of het organiseren van activiteiten voor leden: neem contact op met 

onze secretaris voor informatie  

 



 

 

 

De informatie in deze nieuwsbrief is accuraat op het moment van opstellen. Wij kunnen echter nadere 

ontwikkelingen niet uitsluiten. Wij stellen dan ook voor om bij citeren eerst kennis te nemen van de 

laatste stand van zaken die te vinden is op onze website.  
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